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INTERPELACJA 
w sprawie utworzenia stacji Roweru Miejskiego 

 
Podczas wakacyjnych dyżurów mieszkańcy wielokrotnie zwracają uwagę na 
problem związany z brakiem stacji Roweru Miejskiego w miejscach w których 
łodzianie wypoczywają. Najczęściej zgłaszanymi mi lokalizacji jest Młynek i 
Stawy Jana. Aktualnie osoba chcąca udać się na wypoczynek w te miejsca 
zmuszona jest do całodziennego pilnowania i opłacenia roweru. 
Umiejscowienie w tych miejscach stacji rowerowych z całą pewnością 
zwiększyłoby ilość osób korzystających z dojazdu rowerem. 
W związku z powyższym wnioskuję o pilne utworzenie stacji rowerowych przy 
Stawach Jana i Młynku. 
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